

Date: 17 February 2025

التاريخ: 17 فبراير 2025

Subject: Resignation and Appointment of Board Members

الموضوع: استقالة وتعيين بعض أعضاء مجلس الإدارة

The Board of Directors has accepted the resignations of Board Members Mr. Rajeev Gogia, Mr. Wajid Ali Khan and Mr. Vivek Kastwar effective 17 February 2025 for personal reasons. The Board would like to express its appreciation for their contributions throughout their tenure.

قدم كل من الأفاضل/ راجيف جوجيا و واجد علي خان و فيفيك كاستوار أعضاء مجلس الإدارة إستقالاتهم من المجلس لأسباب شخصية، وقد قرر مجلس الإدارة قبول الإستقالات إعتباراً من تاريخ 17 فبراير 2025م. ويعرب المجلس عن إمتنانه العميق للجهود التي بذلوها خلال مدة عضويتهم في المجلس، متمنين لهم دوام التوفيق والنجاح.

The Board of Directors of the Bank has appointed Mr. Abdullah Saif Ali Al Rajhi, Mr. Sulaiman Abdullah Khalfan Al Balushi and Mr. Ali Said Ali Al Uraimi as a temporary Directors, until the next Annual General Meeting.

كما وافق مجلس إدارة البنك على تعيين الأفاضل/ عبدالله بن سيف بن علي الراجحي و سليمان بن عبدالله بن خلفان البلوشي و علي بن سعيد بن علي العريمي كأعضاء مؤقتين وذلك حتى انعقاد الجمعية العامة السنوية القادمة.

Mr. Abdullah Rajhi holds a Bachelor's degree in Journalism and Media from Sultan Qaboos University, a Master's degree in International Relations (International Security) from the University of Leeds, and a Master's degree in Strategic Studies for National Security and Defense from Sultan Qaboos University. Completed executive training programs from the National Defense college. Currently serves as an Administrative and Financial Expert at the Office of the Minister of Agricultural, Fisheries Wealth, and Water Resources. Over 27 years of experience in operations management, strategic planning, human resources, crisis management, financial and administration.

الفاضل/ عبدالله الراجحي حاصل على درجة البكالوريوس في الصحافة والإعلام من جامعة السلطان قابوس، ودرجة الماجستير في العلاقات الدولية (الأمن الدولي) من جامعة ليدز، ودرجة الماجستير في الدراسات الاستراتيجية للأمن الوطني والدفاع من جامعة السلطان قابوس. كما أكمل برامج تدريبية تنفيذية من كلية الدفاع الوطني. يشغل حاليًا منصب خبير إداري ومالي في مكتب وزير الثروة الزراعية والسمكية وموارد المياه. لديه أكثر من 27 عامًا من الخبرة في إدارة العمليات، والتخطيط الاستراتيجي، والموارد البشرية، وإدارة الأزمات، والإدارة والمالية.



Mr. Sulaiman Al Balushi Holds a Master's degree in International Banking, Finance, and Risk Management from Glasgow Caledonian University, a Pre-Master's degree in Business, Social Sciences, and Law from the University of Glasgow, and a Diploma in Accounting from Sultan Qaboos University. Currently serving as the Director of Investments at Royal Court Affairs, he oversees multi-asset investments across global financial markets, leveraging his expertise in strategic asset allocation, portfolio management, risk assessment, and investment strategy. He is the Vice Chairman of Oryx Fund and a management body member of Ahli Islamic Money Market Fund, Izdihar Real Estate Fund, Al Tharwa Fund, and Meethaq Equity Fund. With over 20 years of experience in investment and audit functions, he has contributed to the organization's objectives and risk management strategy.

Mr. Ali Said Al Uraimi Holds a bachelor degree in Finance from Sultan Qaboos University and a postgraduate qualification in Management Learning and Leadership from Lancaster University. A fellow researcher at the Center for Business in Society at Coventry University since 2017 and an alumnus of the National CEO Program (third cohort) by IMD Business School. Currently serves as the Chief Executive Officer of Nakheel Oman Development Company; Chairman of Bio Products Oman SAOC, and a Board Member of Sun Packaging Company SAOC. Member in Economic committee and Food security committee in Oman chamber of Commerce. Has over 20 years of experience in strategic business development, financial management,

الفاضل/ سليمان البلوشي حاصل على درجة الماجستير في الصيرفة الدولية والمالية وإدارة المخاطر من جامعة جلاسكو كالدونيان، ودرجة ما قبل الماجستير في الأعمال والعلوم الاجتماعية والقانون من جامعة جلاسكو، بالإضافة إلى دبلوم في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس. يشغل حاليًا منصب مدير الاستثمارات في شؤون البلاط السلطاني، حيث يشرف على الاستثمارات متعددة الأصول عبر الأسواق المالية العالمية، مستفيدًا من خبرته في تخصيص الأصول الاستراتيجية، وإدارة المحافظ، وتقييم المخاطر، ووضع استراتيجيات الاستثمار. يشغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة صندوق أوريكس، وهو عضو في الهيئة الإدارية لكل من صندوق الأهلي الإسلامي للسيولة النقدية، وصندوق إزدهار العقاري، وصندوق الثروة، وصندوق ميثاق للأسهم. يمتلك خبرة أكثر من 20 عامًا في الاستثمار والتدقيق، وقد ساهم في تحقيق الأهداف الاستثمارية للمؤسسة وتطوير استراتيجية إدارة المخاطر.

الفاضل/ علي العريمي حاصل على درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس، ومؤهل الدراسات العليا في التعلم الإداري والقيادة من جامعة لانكستر. زميل باحث في مركز الأعمال و المجتمع بجامعة كوفنتري منذ عام 2017، وهو خريج البرنامج الوطني للرؤساء التنفيذيين (الدفعة الثالثة) من كلية آي إم دي للأعمال. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة تنمية نخيل عمان، وهو رئيس مجلس إدارة الشركة العمانية للمنتجات الحيوية ش.م.ع.م، وعضو مجلس إدارة شركة الشمس للتغليف ش.م.ع.م. وعضو لجنتي الأمن الغذائي واللجنة الاقتصادية بغرفة تجارة وصناعة عمان. يمتلك خبرة أكثر من 20 عامًا في مجالات تطوير الأعمال الاستراتيجية، والإدارة المالية، وإدارة



performance management, and investment planning across various industries, including food, agriculture, investment, and education services.

الأداء، والتخطيط الاستثماري في عدة قطاعات، بما في ذلك الأغذية، والزراعة، والاستثمار، والخدمات التعليمية.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين